

20<sup>th</sup> June 2010 Ref.:TB/SH/RB/407/06-10/HA 20 يونيو 2010 رقم الإشارة:ت ب/ش م/ر ب/06/407-10/ه س

M/S Fahima Al Bastaki
Senior Vice President Market Development
Division
Dubai Financial Market

السيدة/ فهيمـــة البستكي المحترمة،،، نائب رئيس أول دائرة تطوير السوق سوق دبي المالي

Subject: Notification of Meeting of the Board of Directors Pursuant to Article 36/11 of the Disclosure and Transparency Regulations

الموضوع: إخطار بموعد إجتماع مجلس الإدارة وفقاً للمادة 36/11 من نظام الافصاح والشفافية

Dear Ms. Fahima,

السيدة فهيمة البستكي المحترمة،

With reference to the Article 36/11 of the Disclosure and Transparency Regulations number 3 for the year 2000 (as amended), we would like to inform you that the Board of Directors of National Central Cooling Company PJSC, will convene on the 23 of June 2010 to discuss the business and operation of the Company.

بالإشارة إلى المادة رقم (36/11) من النظام الخاص بالإفصاح والشفافية رقم (3) لسنة 2000 المعدل، نحيط سيادتكم علماً بأن مجلس إدارة الشركة الوطنية للتبريد المركزي ش.م.ع سينعقد بمشيئة الله في تاريخ 23 يونيو 2010 لمناقشة نشاطات وأعمال الشركة.

Yours Sincerely.

Steven Halliday

Chief Risk and Audit Officer

**Board Secretary** 

وتفضلوا بقبول فائق التقدير والإحترام،،،





20th June 2010 Ref.:TB/SH/RB/408/06-10/HA

2010 يونيو 2010 رقم الإشارة:ت ب/ش م/ر ب/06/408-10/ه س

Mrs. Marjam Al Suwaidi Deputy CEO for Legal Affairs, Issuance & Research Securities & Commodities Authority

السيدة/ مريم السويدي المحترمة نائب الرئيس التنفيذي للشؤون القانونية والإصدار والبحوث هيئة الأوراق والسلع الماثية

Subject: Notification of Meeting of the Board of Directors Pursuant to Article 36/11 of the Disclosure and Transparency Regulations

الموضوع: إخطار بموعد إجتماع مجلس الإدارة وفقاً للمادة 36/11 من نظام الافصاح والشفافية

Dear Mrs. Mariam,

السيدة مريم السويدي المحترمة،

وتفضلوا بقبول فائق التقدير والإحتواج

With reference to the Article 36/11 of the Disclosure and Transparency Regulations number 3 for the year 2000 ( as amended), we would like to inform you that the Board of Central Cooling National Directors of Company PJSC, will convene on the 23 of June 2010 to discuss the business and operation of the Company.

بالإشارة إلى المادة رقم (36/11) من النظام الخاص بالإفصاح والشفافية رقم (3) لسنة 2000 المعدل، نحيط سيادتكم علماً بأن مجلس إدارة الشركة الوطنية للتبريد المركزي ش.م.ع سينعقد بمشيئة الله في تاريخ 23 يونيو 2010 لمناقشة نشاطات وأعمال الشركة.

Yours Sincerely

Steven Halliday Chief Risk and Audit Officer

**Board Secretary** 

tabreed

الشركة الوطنية للتجريد الركزي (ش.م.ع.)

NATIONAL CENTRAL COOLING COMPANY (PISC)

Abu Dhabi PO Box: 29476 United Arab Emirates Tel: +971 2 6455007 Fax: +971 2 6455008 Parthai PO Box: 32444 United Arab Emirates Tel: +971 4 3404422 Fax: +971 4 3404420 www.tabreed.com gmail@tabreed.com





77111: J. الإمارات العربية المتحدة +9V1 & TX . & \$ 1 VP+ فاكس ١٠٤٤٠٠ ٢١٠٤٢ م

أبي شيوني عن. يد ١٩٤٧٨ الإمارات العربية التحدة حانف، ۲ ، ۱۲۵۵ ۱ ۱۲۶۰ فاكنس: ۸۰-۵۵۹ ۴ ۹۷۲ ۴ ۹۷۲